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ROMÂNIA 

JUDEŢUL VASLUI 

      CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI HUŞI 

       735100 – Huşi, Judeţul Vaslui, str. 1 Decembrie, nr. 9 

      tel. 0235 - 480009 / fax  0235 - 480126 

     web : www.primariahusi.ro 

e-mail : primar@primariahusi.ro  

  

PROCES VERBAL 
         Încheiat astăzi  16 ianuarie 2025  în cadrul  ședinței  extraordinare, convocată de 

îndată, a Consiliului Local al municipiului Huşi,conform Dispoziţiei primarului  

municipiului Huşi nr.07 din 14.01.2025  
 

 

         Conform Dispoziţiei primarului municipiului Huşi nr.07 din 14.01.2025 a fost convocat 

de îndată   în  ședință  extraordinară  Consiliul  Local al municipiului Huşi pentru data de  16 

ianuarie 2025 , ora  15,00. Confoprm dispozitiei de convocare lucrările ședinței extraordinare, 

convocată de îndată,  din  data de 16 ianuarie 2025 se desfășoară prin mijloace electronice 

utilizând o platformă online de videoconferință .  

           La şedinţa participă: primarul  municipiului Husi – ing.Ciupilan  Ioan , secretarul 

general al municipiului Huși – jr.Monica Dumitrașcu. 

          Ca invitaţi  la şedinţa participă: d-na Filote Irina – sef Serviciu Administratie Publica 

Locala, d-nul Dumascu Emanuel – sef Serviciu Tehnic, d-nul Branici Gigi – director 

Aquavas SA Husi. 

          La ședința CL Husi din  16 ianuarie 2025    nu  au   participat reprez.  presa locală. 

          Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin afişare pe  site-ul instituţiei , în data de  

14.01.2025   a Dispozitiei nr.07 din 14.01.2025. 

         Doamna jr.Monica Dumitrascu – secretar general al municipiului Husi  face prezența 

constatând că din totalul de 19 consilieri în funcție, sunt prezenţi la şedinţa un număr de  18 

consilieri locali, din care: 

▪  4 consilieri locali au fost prezenti fizic la sediul Primăriei mun. Huși ( dl.Bîrsă 

Ștefan–Andrei, dl.Boeru Sergiu, dl.Ciupilan Valeriu Ioan, dna.Matei  

Gabriela); 

▪ 14  consilieri locali  sunt   prezenti la sedinta   folosind o platforma online de 

videconferinta; 

• 1 consilier  local  lipseste  nemotivat ( dl. Bobârnat Radu). 

          Doamna jr.Monica Dumitrascu – secretar general al municipiului Husi : Se constată că 

şedinţa este legal constituită. 
 

            Preşedinte de şedinţa pentru o perioada de 3 luni de zile (noiembrie 2024, 

decembrie 2024, ianuarie  2025) este domnul   consilier local  BOERU SERGIU .     

 

          Doamna jr.Monica Dumitrascu – secretar general al municipiului Husi:  Avand in 

vedere ca este desemnat presedinte pentru aceasta lună, dau cuvantul domnului consilier 

Boeru Sergiu. Am rugamintea la dvs. sa va deschideti camerele. Doamna consilier Patrascu 

Luiza , va rog sa va deschideti camera! 

         Doamna consilier Patrașcu Luiza: Nu am cum, camera este defecta, ma scuzati!? 

          Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  local  Sergiu  Boeru: Ok, dar o sa trebuiasca 

sa ne spuneti verbal modalitatea dvs. de vot. 

        Doamna consilier Patrașcu Luiza:Da, da, cu siguranta! 

        Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  local  Sergiu  Boeru: Buna ziua, din nou 

tuturor, consilierii care aveti camerele functionale, va rog sa ne deschideti, sa fiti sanatosi in 
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anul 2025, si intelepti, sa luam hotararile cele mai bune! Avem 2(doua ) puncte pe ordinea de 

zi, cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.           

            Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  

X 
prezent fizic la 

sediul Primariei 

Husi 

- - 

2.  Bobârnat Radu  absent nemotivat 

3.  Boeru Sergiu 

X 
prezent fizic la 
sediul Primariei 

Husi 

- - 

4.  Brînză Andrei - Dan  

X 
foloseste platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Chetran Cela - Tamara  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  

X 
prezent fizic la 
sediul Primariei 

Husi 

- - 

8.  Cocuz Adrian  

X 
foloseste platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

10.  Donciu George - Răducu 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

11.  Focia Alexandru  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

12.  Ivanovici Georgiana  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

13.  Matei  Gabriela  

X 
prezent fizic la 

sediul Primariei 
Husi 

- - 

14.  Matei Ionel 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

15.  Pascal Petru 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Patrașcu Luiza  

X(verbal) 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 
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17.  Popa Cătălina -Eugenia 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

18.  Toma Cătălina Tania  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

19.  Țocu Cătălin  

X 
foloseste platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

 
            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  local  Sergiu  Boeru: Ordinea de zi   a fost 

aprobata cu  18 voturi pentru). 

 

Se trece la discutarea pe puncte a ordinei de zi* : 
 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Inainte de a trece la discutarea 

ordinei de zi,  vreau sa vin la dvs. cu o propunere, sa discutam intai* proiectul de hotarare 

inscris suplimentar pe ordinea de zi a sedintei CL din  16.01.2025, Proiectul de hotarare 

nr.05 din 16.01.2025, sa fie primul proiect discutat de pe ordinea de zi. Sunteti de acord? 

Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.           

            Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  

X 
prezent fizic la 

sediul Primariei 
Husi 

- - 

2.  Bobârnat Radu  absent nemotivat 

3.  Boeru Sergiu 

X 
prezent fizic la 
sediul Primariei 

Husi 

- - 

4.  Brînză Andrei - Dan  

X 
foloseste platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta 

X 
foloseste platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

6.  Chetran Cela - Tamara  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  

X 
prezent fizic la 
sediul Primariei 

Husi 

- - 

8.  Cocuz Adrian  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

10.  Donciu George - Răducu 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 
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11.  Focia Alexandru  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

12.  Ivanovici Georgiana  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

13.  Matei  Gabriela  

X 
prezent fizic la 

sediul Primariei 
Husi 

- - 

14.  Matei Ionel 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

15.  Pascal Petru 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Patrașcu Luiza  

X(verbal) 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia 

X 
foloseste platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

18.  Toma Cătălina Tania  

X 
foloseste platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

19.  Țocu Cătălin  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Propunerea a fost aprobata cu 

18 voturi pentru). 

 

    Ordinea de zi are urmatorul continut*:  
 

          I.Proiect de hotarare nr.05 din 16.01.2025 (inscris suplimentar pe ordinea de zi a 

ședinței CL din 16.01.2025)  privind acordarea unui mandat special reprezentantului UAT 

Municipiul Huși în Adunarea Generală a Asociației pentru Dezvoltarea Intercomunitară -

APC Vaslui în vederea exprimării votului cu privire la aprobarea Planului anual de evoluție a 

tarifelor (Strategia de Tarifare) conform Analizei Cost-Beneficiu aferente Studiului de 

Fezabilitate revizuit pentru ,,Proiectul regional de dezvoltare a infrastructurii de apa și apa 

uzata din judetul Vaslui -SMIS 327358,, – initiator primarul municipiului Husi . 

          1.Proiect de hotarare nr.01 din 14.01.2025 privind aprobarea modificării și 

completării Contractului de delegare a gestiunii serviciilor publice de alimentare cu apă și de 

canalizare nr.1727/2010, încheiat între Asociația pentru Dezvoltare Intercomunitară de 

Utilități Publice pentru Serviciul de Alimentare cu Apă și de Canalizare din Municipiile 

Vaslui, Bârlad, Huși și Orașul Negrești-Județul Vaslui (APC VASLUI) și Operatorul 

Regional AQUAVAS S.A., prin Actul Adițional nr.15 – initiator primarul municipiului Husi . 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Va multumesc si de aceasta 

data, si vreau sa stiu daca in cadrul  comisiilor  de specialitate exista vreun aviz nefavorabil? 

Sau toate avizele sunt favorabile? 
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    Se trece la discutarea pe puncte a ordinei de zi:  
 

          I.Proiect de hotarare nr.05 din 16.01.2025 (inscris suplimentar pe ordinea de zi a 

ședinței CL din 16.01.2025)  privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

UAT Municipiul Huși în Adunarea Generală a Asociației pentru Dezvoltarea 

Intercomunitară -APC Vaslui în vederea exprimării votului cu privire la aprobarea 

Planului anual de evoluție a tarifelor (Strategia de Tarifare) conform Analizei Cost-

Beneficiu aferente Studiului de Fezabilitate revizuit pentru ,,Proiectul regional de 

dezvoltare a infrastructurii de apa și apa uzata din judetul Vaslui -SMIS 327358,, – 

initiator primarul municipiului Husi . 

         Domnul consilier  Matei Ionel : Din partea Comisiei  de muncă, familie, protecție 

socială, administrarea serviciilor publice furnizate, proiecte europene și relații externe– exista  

avize favorabile  pentru toate  proiectele  de hotarare, cu “o abținere” din partea domnului 

consilier  Brînză Andrei – Dan. 

         Domnul consilier Țocu Cătălin : Daca imi permiteti? 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Din partea celorlalte comisii, 

avizele sunt favorabile? 

         Doamna consilier Toma Cătălina-Tania: Din partea Comisiei  de  amenajarea 

teritoriului și urbanism– exista  avize favorabile  pentru toate  proiectele  de hotarare.   

         Domnul consilier Țocu Cătălin: “La  Comisia   juridică, de disciplină și administrație 

publică , am facut “o mentiune”, nu pot sa  ii spun amendament, insa, este o opinie pe care 

am exprimat-o initial in discutiile cu colegii mei de la AUR, si va fi transpusa si in 

modalitatea in care noi vom vota astazi, vreau sa va spun ca vom vota favorabil, insa il rugam 

pe domnul primar, care cu siguranta trebuie sa fie mandatat sa semneze pe o parte contractul,  

iar pe alta parte sa semneze actul aditional ce face obiectul celui de al doilea punct pe ordinea 

de zi, insa ii transmitem rugamintea sa nu voteze majorarea pretului  conform Planului 

Tarifar, si sa propuna  inghetarea pretului cel putin pentru anul 2025,dat fiind faptul ca 

parcurgem impreuna un an foarte  dificil, ne-am impovarat, suntem indeajuns de indatorati, 

de impovarati, noi husenii, iar pretul la apa si la canalizare , preturile sunt excesive, stim 

foarte bine, stim cu totii, imi va raspunde cineva “ca asta este situatia”, suntem membri intr-o 

Asociatie, trebuie sa respectam Planul Tarifar, cel care a fost votat in anul 2022, dar il rog pe 

domnul primar sa aiba in vedere atunci cand va prezenta in Adunarea Generala, sa voteze 

inghetarea preturilor, cel putin pentru anul 2025.” 

          Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu : Dati-mi voie sa dau cuvantul 

domnului primar,  sa se faca auzit, sper sa il intelegeti! 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : „Dati-mi voie, in primul rand 

va spun buna ziua, sper sa ma auziti, vorbim de un Proiect de apa- canal, care a fost initial in 

anul 2022 depus pe POIM, faptul ca nu s-a putut termina, faptul ca nu am ajuns sa il 

finalizam anul trecut, am facut demersurile necesare pentru al pune pe Programul  de 

Dezvoltare Durabila, in luna decembrie am semnat toate documentele in calitate de 

presedinte APC, la Bucuresti, inclusiv modificarea pe care ati aprobat-o si dvs. in Consiliul 

Local, unde s-a introdus sa avem energie verde prin acele panouri fotovoltaice pe care le-am 

introdus in proiect, este vorba de un Proiect de 235 milioane de euro, pe care trebuie sa il 

semnam pe data de 27, cel tarziu, cu o extensie de inca 265 milioane de euro pentru 

dezvoltarea, practic pentru alimentare si canalizare in tot judetul Vaslui, cu apa. In anul 2022, 

ca sa nu reproduc ce a spus domnul consilier Țocu Cătălin , tot noi am aprobat o Strategie de 

Dezvoltare, cu votul meu, sau fara votul meu, a trecut, va aduceti aminte ca am votat 

impotriva. De data aceasta nu pot sa votez impotriva , si asta va rog si pe dvs., pentru ca  de 

acesti bani nu depindem numai noi Husul, unde investitiile sunt un pic mai mici fata de 

celelalte comunitati, dar ni s-a introdus sa facem o analiza cost-beneficiu la pretul apa – canal 

pe urmatorii 3 ani de zile , in care conform formulei de mai jos, trebuie sa iesim pe plus. Eu 
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nu cred ca votul meu va influienta cu da sau nu, pentru ca vor vota toti membrii , dar nu cred 

ca putem sa ne permitem sa spunem ca nu suntem de acord  cu Strategia  de Dezvoltare de 

crestere a preturilor  , care este prezentata in cadrul Proiectului , sa spunem ca nu mai avem 

nevoie de 500 milioane de euro. De aceea, va rog sa ma credeti, cat o sa mai fiu in  comitetul 

acesta de la APC, o sa incerc in continuu sa tin preturile cat mai mici, pentru ca inca cat mai 

sunt presedinte la APC, am luat functia dupa ce nu a mai fost domnul presedinte Buzatu, si 

atunci sper sa le putem corela. Am facut aceste analize si cu domnul Besleaga, si cu domnul 

Brănici, si cu ceilalti de la Bîrlad, de la Vaslui, dupa cum ati vazut cam toata lumea suntem in 

situatia vrem, nu vrem, dar practic semnam 500 milioane, dupa cum ati scris dvs. in aviz am 

inteles , dar asta este doar o propunere de crestere a pretului, iar daca cantitatea de apa pe care 

o vom livra va acoperi costurile, s-ar putea ca preturile sa nu mai creasca, sau nu stiu ce o sa 

mai fie, in aceasta perioada avem nevoie de niste investitii, avem nevoie de  niste credite, 

avem nevoie de proiecte pentru care nu putem, nu putem sa tragem acesti bani fara sa 

respectam niste Strategii de crestere a preturilor care conform formulei care se impune prin 

proiect, trebuie sa fie pozitiva. Noi, deocamdata, prin aceasta formula se tine cont in primul 

rand cata  apa consumam, cat cheltuim ca sa producem apa. Asta este clar! Daca am reusi sa 

ducem consumurile, ma refer la Husi , macar la 60% cat erau inainte de Revolutie, sunt 

absolut convins ca discutam de alte preturi. Eu de aceea va rog sa ma credeti ca sunt intr-o 

situatie in care nu sunt de acord sa marim  preturile nicaieri, dupa cum ati vazut , nu numai de 

anul acesta, din totodeauna, dar nu pot fi eu acela care spune ca nu votam sa aducem 500 de 

milioane in urmatorii 3 ani in judetul Vaslui. De aceea pot sa va spun doar atata , domnule 

consilier Țocu, conform propunerii dvs. voi face tot ce este posibil, si impreuna, sa mentinem 

constant preturile, dar deocamdata noi trebuie sa avem o Strategie, prin care practic 

demonstram ca suntem pe plus in fiecare an, reusim sa crestem in alta parte , scadem alte 

cheltuieli, nu ne obliga nimeni sa ducem pretul la 7 lei sau la 9 lei, sau la 8 lei, il putem 

mentine constant, sau chiar scadea.” 

         Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu : Multumim, domnule primar! 

Aveti si alte completari, alte discutii ? 

        Domnul consilier Țocu Cătălin:  “Daca imi este permis , pentru ca am intrat intr-un 

dialog cu domnul primar, cresterea este extrem de consistenta, 7%, apoi, noi cred  ca suferim, 

asa cum am mai spus-o si alta data, de o lipsa de comunicare cu cetatenii, si trebuie sa le 

transmitem , nu ar fi bine ca cetatenii municipiului Husi sa fie informati in mod corect cu 

privire la Proiectul in care noi suntem implicati, pentru ca suntem criticati in permanenta, si 

noi consilierii locali , si aparatul executiv al Primariei, si dvs. ca primar, trebuie sa explicam 

cetatenilor ca suntem implicati intr-un proiect, suntem implicati  in cheltuirea unor bani care 

pot aduce intr-un final profit. V-am transmis aceasta rugaminte, in plus, probabil ca va spune 

cineva ca suntem in campanie, ca iar ma comport ca in campanie, dar haideti sa identificam 

niste surse alternative, pentru ca am propus si alta data, saparea unor puțuri de mare 

adancime, colectarea apei, sunt izvoare in Husi, “la Dragoi”, „la Moțoc”, sunt mai multe 

izvoare care pot fi captate, dar macar rezolvam partial problema consumului de apa. Mai este 

si o alta mare problema pe care o aduc cetatenii Municipiului Husi in discutia noastra 

permanent, a apei pluviale, pe care o platesc persoanele juridice, si iarasi daca o punem in 

aport cu tarifele , vom vedea ca noi platim mai multa apa pluviala decat apa consumata, iarasi 

este si aceasta o anomalie care trebuie eliminata. Dar aceasta este o discutie, probabil, 

adiacenta,  nu este aferenta materialelor de pe ordinea de zi, dar trebuie sa avem in vedere si 

rezolvarea acestor probleme. Va multumesc!” 

        Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu : Va multumim! 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : „Domnul consilier Țocu,  

dati-mi voie sa va raspund, cat de cat, daca le mai tin minte cum le-ati insiruit dvs., modul de 

comunicare care il dam catre  populatie este cel care il interpreteaza presa, sau ce comunica 

unii dintre noi. Eu vreau sa va spun doar atat, in momentul in care am intrat primar, aveam 

apa cu porția, cazile erau tot timpul  pline cu apa,  avariile erau interminabile, de multe ori 
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chiar pompierii aduceau apa in fața blocului, cu masinile speciale. Am reusit in aceasta 

perioada… 

        Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: As vrea si eu sa intervin!? 

         Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu: Haideti sa il lasam pe domnul 

primar  sa termine ce are de spus, da? 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan :...daca ma lasati sa termin, 

doamna consilier Popa?! In aceasta perioada am reusit, atat prin Comisia Nationala de 

Investitii sa accesam fonduri pentru a moderniza  sistemul de apa – canal, lucru despre care 

nu mai aveam nici o sansa pentru ca s-au trecut toate sursele de finantare de pe proiecte 

europene s-au trecut pe operator unic pe judet,  lucru care gasisem aceasta varianta aprobata 

de Consiliul Local dinaintea mea, din perioada 2004-2008, si am fost nevoit sa ma aliniez si 

eu cu procentul pe care l-am avut acolo de „%” cu aceasta societate numita Aquavas. Eu zic 

ca modernizarile care s-au facut la apa-canal sunt destul de consistente, si in primul rand 

calitatea apei , va pot confirma cei care vand apa potabila in oras, ca nu se compara apa lor cu 

apa pe care o avem noi la robinete. Doi, referitor la apa pluviala, stiti foarete bine ca au fost 

niste facturi in decembrie fata de care am opozat destul de vehement, m-am opus si s-au 

modificat toate acele facturi cu 60%. Este  o mare problema pe care o avem totusi in realitate, 

avem niste lucruri care efectiv nu au putut fi separate , si o spun cu mana pe inima, pe 

str.Cuza.II avem niste „intersectii de apa” pluviala care se duce in apa menajera, iar la Gara 

avem acelasi lucru in fata Scolii speciale, dar nu cred ca domnul Branici sau cei care 

calculeaza facturile, ar trebui sa tine cont efectiv si de suprafete, si de asta am intervenit si am 

modificat, noi avem foarte multe zone care se descarca in paraie care treverseaza Husul, si de 

asta am reusit sa scadem acele preturi care erau exorbitante, conform legislatiei care o aveau 

dumnealor , atatia mp, atat era cantitatea de apa, si iesea o valoare care efectiv nu am 

acceptat-o. Eu nu pot sa va spun astazi ca agreez % la% aceasta crestere, dar tinant cont ca nu 

pot sa gasesc alte surse de a investi in apa, si aici nu ma refer numai la mine, ma refer la tot 

judetul Vaslui, la comunele adiacente, si tot, de asta va trebui sa votez acest lucru, urmand ca 

la urmatoarele stabiliri de preturi sa ma opun, sa incercam sa facem din nou analize de cost , 

s.a.m,.d., cost-beneficiu, asa incat sa mentinem un pret cat mai mic la apa-canal.” 

        Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu :Multumesc frumos! Mai aveti 

ceva de spus, vizavi de acest proiect de hotarare? 

        Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: S-a spus discutiei acest proiect, intreb? 

        Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu : Imediat, va dau citire , si 

intram pe fagasul normal! Dati-mi voie sa dau citire titlului proiectului de hotarare, si anume: 

         I.Proiect de hotarare nr.05 din 16.01.2025 (inscris suplimentar pe ordinea de zi a 

ședinței CL din 16.01.2025)  privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

UAT Municipiul Huși în Adunarea Generală a Asociației pentru Dezvoltarea 

Intercomunitară -APC Vaslui în vederea exprimării votului cu privire la aprobarea 

Planului anual de evoluție a tarifelor (Strategia de Tarifare) conform Analizei Cost-

Beneficiu aferente Studiului de Fezabilitate revizuit pentru ,,Proiectul regional de 

dezvoltare a infrastructurii de apa și apa uzata din judetul Vaslui -SMIS 327358,, – 

initiator primarul municipiului Husi . 

         Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu : Avand in vedere ca avem 

avizele de la comisiile de specialitate, va rog sa spuneti legat de acest proiect de hotarare?!    

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Eu, daca imi permiteti? 

          Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu :Va rog, doamna consilier 

Popa!? 

            Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: “In acest Plan Tarifar, sunt prevazute niste 

cresteri, in termeni reali, dar ceea ce le-a scapat unor colegi, inclusiv colegilor de la AUR, 

care au intervenit pana acum, este faptul ca majorarea este influientata si de rata inflatiei, de 
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inflatie. In acest sens, am o intrebare, daca aceeasi inflatie se aplica si la apa, si la canalizare, 

pentru ca am analizat aceste  cresteri conform acestui Plan Tarifar. In anul 2023 , in termeni 

reali, cresterea era la apa de 3%, si la canalizare de 25%. In facturile pe care noi le-am primit, 

sau eu, sper ca nu fac eu o exceptie, majorarea a fost de 18,6% la apa, fara TVA, iar la 

canalizare de 44%, si va dau cifrele, de la 6,88 in 2022, la 5,38 , nu, la 8,16 la apa, da, in 

2023, cresterea este de 18,6% fara TVA. La canalizare, fata de 3,74 lei in anul 2022, in anul 

2023 s-a facturat 5,38 lei fara TVA/mc, deci o crestere de 44%. Am spune ca diferenta este 

data de inflatie, dar ce sa vezi, la apa inflatia era 15,6, la canalizare era 19%. Acelasi lucru se 

repeta  si in anul 2024, bine, un pic mai mici cresterile, dar intrebarea mea este, se jongleaza 

cu aceste sume? Pentru ca altfel nu vad cum pot sa iasa astfel de cresteri!? Am rugamintea, ca 

specialistii din primaries a clarifice aceste probleme, pentru ca nu este normal pe langa faptul 

ca aplicam un Plan Tarifar care ni se pune aici doar in termini reali, iar pentru inflatie ni se 

dau niste calcule, asa, ca toata lumea ar trebui sa se priceapa la acei indicatori, fara sa ni se 

dea si un exemplu concret. Uite, domnule, plec de la suma de si ajung la suma de, ca sa stim 

si noi  cu cat creste tariful la apa in anul 2025, nu tabelul care ni l-ati prezentat dvs.! 

          Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu : OK, doamna consilier, am 

inteles  pe deplin ! 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Doamna consilier Popa, 

lasati-ma sa ii dau raspunsul doamnei?! 

         Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Nu, eu am vorbit cat se poate de aplicat, da? 

Pe sume, si pe procente, da?  

          Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu : Sa va dam raspunsul, sa nu ne 

pierdem in foarte multe detalii, da? 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Doamna Popa, acesta este un 

Plan Tarifar de care tinem cont, iar pretul pe fiecare an de zile il aprobam intr-un material 

separat , intr-o sedinta de consiliu local, unde se prezinta tot timpul, de ce crestea. 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Dar nu va auzim , domnule primar! 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Acesta este un Plan Tarifar , 

ca sa putem tine societatea pe o analiza cost-beneficiu, pozitiva, iar pretul la apa , la apa si 

canal, s-a aprobat in fiecare an, un alt material de sedinta, in care vi s-a prezentat cum se 

calculeaza. Daca va uitati pe materialele, care sigur le aveti, o sa vedeti ca in fiecare an s-a 

aprobat un pret de apa- canal . 

         Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Propunerea domnului Țocu Cătălin este 

binevenita, cu mentinerea pretului la cel actual. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Deocamdata, trebuie sa 

accesam acesti bani, la ora actuala cantitatea de apa pe care o consumam, dupa o analiza, si a 

indicatorilor pe care ii avem, trebuie sa mergem cu aceasta Strategie , cel putin, nu am facut-o 

eu.....  

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: “Domnule primar, raspundeti-mi la 

intrebare, de ce a crescut pretul la canalizare cu 44%? Poate imi dati o explicatie logica! Daca 

nu, atunci inseamna ca jonglam cu sumele!?” 

          Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu : Multumim! Mai doreste 

cineva sa intervina? 

          Domnul consilier Brînză Andrei – Dan: As vrea sa intervin si eu !? Ma aud? 

           Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu : Va auzim cam greu,destul de 

defectuos, dar va rog, spuneti!? 

          Domnul consilier Brînză Andrei – Dan: Pentru a face profit sau plus la aceasta 

companie, am putea gasi alte modalitati , nu doar cresterea pretului, ar putea fi eficientizare, 

sau reducerea cheltuielilor.  

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Domnule Brînză, am o 

rugaminte la dvs, nu incercati sa ma invatati si economie, da? 
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          Domnul consilier Brînză Andrei – Dan: Cresterea preturilor, din punctul meu de 

vedere, este cea mai usoara, dar cei care conduc ar trebui  sa gaseasca alte masuri, de a face 

eficientizare, sau de a reduce cheltuielile, nu de a creste preturile produselor, pentru ca nici 

salariile celor din privat, sau nici a celor de la stat, nu cresc in functie de cum au crescut toate 

preturile , si impozite , si toate celelalte. Multumesc! 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Domnule Brînză, vreau sa 

intelegeti un lucru, in momentul in care veniti cu aceste teorii, vi le dau, un singur lucru, 

personalul de la orice operator de apa-canal din orice oras, trebuie sa asigure o functionare 

permanenta / zile, si trebuie sa aiba echipele de interventie, dar oricat am vrea sa reducem 

numarul persoanelor , nu avem cum, doi, ca sa putem creste acest lucru odata cu cresterea 

apei efectiv din apa de la Prut, pe care o luam, si a energiei electrice, si a maririi salariilor, ca 

este normal ca macar sa fie correlate  cu rata inflatiei, nu avem alta solutie sa scadem pretul la 

apa, sa marim consumurile de apa. Disparitia  operatorilor economici , disparitia altor 

societati consumatoare de apa, ne-a adus in situatia sa avem un consum de 60%, sau nici 

macar de 60%, fata de anul Revolutiei, 1989.  

           Domnul consilier Brînză Andrei – Dan: Poate am putea face asa fel incat sa nu mai fie 

aceste pierderi, poate am putea face mai multe investitii. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Pot sa va spun ca pierderile  

la nivel de municipiul  Husi sunt infime, fata de cat  este indicele  pierderilor in alte 

comunitati. 

          Domnul consilier Brînză Andrei – Dan: Si totusi avem cea mai scumpa apa!? 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : „Domnule Brînză, nu stiu de 

unde trageti dvs. concluziile acestea, ca avem cea mai scumpa apa, exista Strategii in fiecare 

judet, care astazi era pe locul I, maine, poimaine, este pe ultimul loc, cu pretul cel mai mic, si 

cel care avea pretul cei mai mic, are pretul cel mai mare, functie de data aplicarii cresterii 

pretului. Dar este foarte usor sa vorbim, fara sa ne implicam!” 

          Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu : Da, multumesc tuturor , 

supun la vot  proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.       
           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  

X 
prezent fizic la 

sediul Primariei 
Husi 

- - 

2.  Bobârnat Radu  absent nemotivat 

3.  Boeru Sergiu 

X 
prezent fizic la 
sediul Primariei 

Husi 

- - 

4.  Brînză Andrei - Dan  

- - X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta 

- - X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

6.  Chetran Cela - Tamara  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

 

- - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 
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prezent fizic la 
sediul Primariei 

Husi 

8.  Cocuz Adrian  

- - X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

 

- - 

10.  Donciu George - Răducu 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

 

- - 

11.  Focia Alexandru  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

12.  Ivanovici Georgiana  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

13.  Matei  Gabriela  

X 
prezent fizic la 

sediul Primariei 
Husi 

- - 

14.  Matei Ionel 

X 
foloseste platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

15.  Pascal Petru 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Patrașcu Luiza  

X(verbal) 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia 

- - X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

18.  Toma Cătălina Tania  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

19.  Țocu Cătălin  

X 
foloseste platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

         Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  14 voturi  pentru), 4 abținere) consilieri locali: Brînză Andrei - Dan 

Cătănescu Mariana- Elisabeta, Cocuz Adrian, Popa Cătălina Eugenia. 

 

            Domnul consilier Țocu Cătălin: Sunt pentru), cu aceeasi rugaminte adresata domnului 

primar! 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Multumesc domnule consilier 

Țocu, si stii pozitia mea mai bine ca altii. 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Cate abțineri au fost? 
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          Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Au fost 4 abțineri. 

          Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu : Dati-mi voie sa mergem mai 

departe cu discutarea  proiectului de pe ordinea de zi, si anume: 

 

1. Proiect de hotarare nr.01 din 14.01.2025 privind aprobarea modificării și 

completării Contractului de delegare a gestiunii serviciilor publice de alimentare 

cu apă și de canalizare nr.1727/2010, încheiat între Asociația pentru Dezvoltare 

Intercomunitară de Utilități Publice pentru Serviciul de Alimentare cu Apă și de 

Canalizare din Municipiile Vaslui, Bârlad, Huși și Orașul Negrești-Județul 

Vaslui (APC VASLUI) și Operatorul Regional AQUAVAS S.A., prin Actul 

Adițional nr.15 – initiator primarul municipiului Husi . 

          Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii? Daca nu sunt, 

trecem la vot. 

          Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu : Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”.       
           Domnul consilier Țocu Cătălin: Cu aceeasi rugaminte, si cu cu aceeasi mentiune,  pe 

care am facut-o in cadrul sedintei Comisiei de specialitate. 

          Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu : “Direct in inima domnului 

primar a ajuns rugamintea dvs.” 

        Domnul consilier Țocu Cătălin: Sunteti aproape de dumnealui? 

         Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu : “Da, sunt langa dumnealui, si 

il vad emotionat.” 

        Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: “Nu are nici un efect, eu v-am demonstrat cu 

cifre, majorarea la canalizare a fost de 44%. Asta poate sa constate oricine!” 
           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  
X 

prezent fizic la sediul 
Primariei Husi 

- - 

2.  Bobârnat Radu  absent nemotivat 

3.  Boeru Sergiu 
X 

prezent fizic la sediul 
Primariei Husi 

- - 

4.  Brînză Andrei - Dan  
- X 

foloseste platforma  

online de videoconferinta 

- 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta 
- X 

foloseste platforma  
online de videoconferinta 

- 

6.  Chetran Cela - Tamara  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  
X 

prezent fizic la sediul 
Primariei Husi 

- - 

8.  Cocuz Adrian  

- - X 
foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

 

 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X 
foloseste platforma  

- - 
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online de 
videoconferinta 

10.  Donciu George - Răducu 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

11.  Focia Alexandru  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

12.  Ivanovici Georgiana  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

13.  Matei  Gabriela  
X 

prezent fizic la sediul 
Primariei Husi 

- - 

14.  Matei Ionel 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

15.  Pascal Petru 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Patrașcu Luiza  

X(verbal) 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

 

- - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia 

- - X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

18.  Toma Cătălina Tania  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

19.  Țocu Cătălin  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  14 voturi  pentru), 2 abținere) consilieri locali: Cocuz Adrian, Popa Cătălina 

Eugenia, 2 voturi împotrivă) consilieri locali: Brînză Andrei – Dan, Cătănescu Mariana- 

Elisabeta. 

 

        Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu : Sanatate tuturor, 

multumesc frumos!Declar închise lucrările  ședinței  extraordinare, convocata de 

indata,  a Consiliului Local  al  Municipiului Huşi  din data de  16 ianuarie 2025 . 
              
 

     PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                                        SECRETAR GENERAL ,   

                 Sergiu Boeru                                                        jr.Monica Dumitrașcu  

 

 

 

 
    Întocmit, 

     Consilier  

 Anișoara Oprea  


